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Z A P I S N I K 
SA 26. SJEDNICE VMO  

 
26. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 12.06.2013. (srijeda) s početkom u 18.30 sati u 
prostorijama Mjesne samouprave, F.Čandeka 36b 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Ida Mahmutefendić, predsjednica VMO 
- Marin Barać, zamjenik predsjednice VMO 
- Milka Milović, član VMO 
- Branko Miljak, član VMO 
- Kristijan Milić, član VMO 
- Željko Rušec, član VMO 
- Željka ðakić, član VMO 
Odsutni: 
- Kristian Čarapić, član VMO 
- Ante Peran, član VMO 

 
Sjednicu je otvorila  predsjednica VMO, g-ña Ida Mahmutefendić  i predložila slijedeći: 
 

D N E V N I  R E D 
1. Očitovanje o ukidanju nesemaforiziranog pješačkog prijelaza kod TC Kaufland 
2. Predstavka u ime stanara iz Zvonimirove ulice broj 3/1,2,3,4 
3. Razno 

 
 
Dnevni red Vijeće je prihvatilo jednoglasno. 
Zapisnik sa 25. sjednice jednoglasno je usvojen. 
 
Na početku sjednice predsjednica je pozdravila novu vijećnicu Željku ðakić, koja je imenovana u 
Vijeće sa liste SDP-a nakon ostavke vijećnika Hadia Aji. Obavljene su formalnosti vezane za 
početak sudjelovanja nove vijećnice u radu Vijeća. 
 
AD 1 
Vijeću Mjesnog odbora Sveti Nikola obratio se Rijeka promet, d.o.o sa zamolbom da se očituje o 
prijedlogu za ukidanje nesemaforiziranog pješačkog prijelaza na Zametskoj ulici kod TC Kaufland. 
Procijenjeno je da je ukidanje ovog prijelaza u interesu sigurnosti pješaka, a siguran semaforizirani 
prijelaz već postoji i omogućava normalnu komunikaciju pješaka u svim pravcima. 
 
Zaključak: 
 
Vijeće donosi zaključak da je obrazloženje Rijeka prometa za ukidanje zapadnog pješačkog 
prijelaza kod TC Kaufland prihvatljivo i u interesu sigurnosti pješaka, te da se  u tom smislu 
proslijedi očitovanje ovoga Vijeća.  
 
AD 2 
U ime stanara iz Ulice Zvonimirova broj 3/1, 3/2, 3/3 i ¾  Ivona Rožman dostavila je predstavku u 
kojoj iznosi probleme s kojima se suočavaju stanari otkada je izgrañen i u funkciji Zapadni 
trgovački centar. Oni su , naime, ostali bez kolnog pristupa sa Zvonimirove ulice, te im je 



  2

privremeno omogućena komunikacija preko crkvenog zemljišta. Nedavno  je  na tom privremenom 
putu postavljena rampa s pretpostavkom da će se u dogledno vrijeme staviti i u funkciju. Drugi 
problem je nepostojanje javne rasvjete, te zgrada ostaje u mraku nakon završetka radnog vremena 
ZTC-a i gašenja okolnih rasvjetnih tijela. Sa stanarima su razgovarali predsjednica i zamjenik 
predsjednice ovog Vijeća na sastanku 10. lipnja 2013.g., te su obećali obratiti se nadležnim 
resornim organima da s potrebnom hitnošću pristupe realizaciji obećanog grañanima, tj. kolni 
pristup prema Ulici Milutina Barača i postavljanje javne rasvjete  
 
 
Zaključak: 
 
Vijeće je zaključilo da se uputi predstavka Odjelu gradske uprave za komunalni sustav, 
Direkciji plana, razvoja i izgradnje, te na znanje gradonačelniku, s upozorenjem na probleme 
stanara objekta Zvonimirova 3/1,2,3,4 te zahtjevom za poduzimanjem hitnih radnji u cilju 
realizacije obećanog ovim grañanima. 
 
AD 3 
Vijećnik Branko Miljak postavlja pitanje realizacije preregulacije prometa u  Crnčićevoj ulici, budući 
da je prošlo već dugo vremena od najavljenog uspostavljanja novog prometovanja tom ulicom. 
 
Zaključak: 
 
Vijeće donosi zaključak da se zatraži od Rijeka prometa pismeno očitovanje o ovom 
predmetu. 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 19.30 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Sveti Nikola: 
 

Darinka Ban Ida Mahmutefendić 
 


